

Chers parents,

Membre du Conseil d'Administration de l'APE depuis 2017, Secrétaire du Bureau Provisoire depuis le 13 février 2020, je souhaite aujourd'hui renouveler mon mandat en tant que Secrétaire du Bureau. De formation marketing et publicitaire, j'ai occupé pendant plus de 20 ans des postes de Responsable Editoriale dans les médias audiovisuels en France. J'ai été pendant 10 ans Présidente du Conseil Syndical d'une importante copropriété dont j'ai mené à bien le projet de réhabilitation. J'ai également occupé pendant 3 ans le poste de Secrétaire d'une section FCPE (Fédération des Conseils de Parents d'Elèves) en Île de France.

Lors de mes précédents mandats, j'ai eu l'occasion de me familiariser avec le fonctionnement du Lycée et de sa gouvernance. Et je me suis particulièrement investie dans les travaux des Comités Communication et Développement Immobilier. J'ai notamment piloté la rénovation de la cantine l'été dernier et je travaille actuellement sur le projet d'extension du Lycée. Celui-ci comprend la construction de nouveaux bâtiments dans l'enceinte du LFRD et la délocalisation des lycéens (Seconde, Première, Terminale) vers les locaux à rénover de l'école Haing Ngor Sras Chok (située à côté du LFRD) pour désengorger le campus existant.

Consciente de l'importance d'un engagement dans la durée, je souhaite m'investir toujours davantage dans les projets à venir. Si je suis élue, ma priorité absolue sera l'extension du campus. En effet, ce projet est essentiel pour permettre au LFRD d'accueillir les élèves dans de bonnes conditions, mais aussi de s'ouvrir à de nouveaux effectifs. D'ores et déjà, l'installation de nouvelles crèches francophones dans la municipalité nous amène à devoir anticiper ce cas de figure. Avec la même conviction, j'accompagnerai les autres projets et chantiers de l'école. A commencer par l'enregistrement du lycée auprès des autorités cambodgiennes ou l'amélioration de notre politique de Ressources Humaines.

En tant que maman d'élève, mon souci sera toujours d'être à l'écoute des parents, mais aussi des enseignants et personnels du LFRD afin que cette école puisse relever le défi de l'excellence « à la française » dans un cadre bienveillant et pluri-culturel.

Carole Mathis

Dear parents,

As a member of the APE since 2017, I would like to renew my mandate, but this time as Secretary. With a background in marketing and advertising, I have held positions as Editorial Manager in the audiovisual media in France for more than 20 years. For 10 years, I was President of the Union Council of a major co-ownership, whose rehabilitation project I successfully completed. For 3 years, I also held the position of Secretary of an FCPE section (Federation of Parents' Councils) in the region of Paris.

During my previous mandate, I had the opportunity to get familiar with the functioning of the school and I was particularly involved in the work of the Communication and Real Estate Development Committees. In particular, I managed the renovation of the canteen last summer and I am currently working on the real estate project to relocate students (Seconde, Première, Terminale) to the Haing Ngor Sras Chok school (located next to the LFRD) in order to relieve the existing campus.

Aware of the importance of a long-term commitment, I wish to invest even more in future projects. If I am elected, my top priority will be the extension of the campus. Indeed, if the project to relocate the students or a first phase of construction work on the LFRD site does not start this summer at the latest, we will be unable to accommodate all the students. With the same conviction, I will accompany the other projects and workcamps of the school.

Starting with the registration of the school with the Cambodian authorities or the improvement of our Human Resources policy.

As a student's mother, my concern will always be to listen to the parents, but also to the teachers and staff of the LFRD so that this school can take up the challenge of excellence "à la française" in a caring and multicultural environment.

Carole MATHIS

លោក លោកស្រីជាមាតាបិតាសិស្សជាទីរាប់អាន

ជាសមាជិកក្រុមប្រឹក្សារដ្ឋបាលនៃសមាគមមាតាបិតាសិស្សចាប់តាំងពីឆ្នាំ២០១៧មក

និងជាលេខាការិយាល័យបណ្តោះអាសន្នចាប់ពីថ្ងៃទី១៣ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០២០មក

ខ្ញុំមានបំណងបន្តអាណត្តិរបស់ខ្លួននាពេលបច្ចុប្បន្ននេះជាលេខាការិយាល័យរបស់សមាគម APE។

ដោយទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលផ្នែកទីផ្សារ និងការផ្សាយពាណិជ្ជកម្ម

ខ្ញុំបានធ្វើការអស់រយៈពេលជាង ២០ឆ្នាំ

ជាអ្នកគ្រប់គ្រងផ្នែកបោះពុម្ពនៅក្នុងប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសោតទស្សន៍នៅប្រទេសបារាំង។

ខ្ញុំធ្វើការរយៈពេល ១០ឆ្នាំ ជាប្រធានក្រុមប្រឹក្សាសហជីព នៃសហកម្មសិទ្ធិដីសំខាន់មួយ។

ពេលនោះខ្ញុំបានដឹកនាំគម្រោងស្តារនីតិសម្បទានៃសហកម្មសិទ្ធិនោះ។

ខ្ញុំក៏បានកាន់តំណែងជាលេខាធិការផ្នែក FCPE (សហព័ន្ធក្រុមប្រឹក្សាមាតាបិតាសិស្ស) រយៈពេល ៣ ឆ្នាំ នៅ Île de France ប្រទេសបារាំង។

ក្នុងអាណត្តិមុនៗរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមានឱកាសសម្របខ្លួនជាមួយនឹងដំណើរការរបស់សាលាដេកាត និងការគ្រប់គ្រងសាលាផងដែរ។

ហើយខ្ញុំបានធ្វើកិច្ចការជាពិសេសនៅក្នុងការងាររបស់គណៈកម្មាធិការទំនាក់ទំនង

និងអភិវឌ្ឍន៍អចលនទ្រព្យ។ ខ្ញុំក៏បានដឹកនាំការជួសជុលអគារអាហារដ្ឋានកាលពីរដូវក្តៅកន្លងមក

ហើយបច្ចុប្បន្នខ្ញុំកំពុងធ្វើការលើផ្នែកអចលនទ្រព្យនៃគម្រោងក្នុងការពង្រីកទីតាំងសិក្សារបស់សាលា ។ គម្រោងនេះគឺរួមបញ្ចូលទាំងការសាងសង់អគារថ្មីនៅក្នុងបរិវេណ LFRD

និងការផ្លាស់ប្តូរទីតាំងសិក្សារបស់សិស្សកម្រិតវិទ្យាល័យ (ថ្នាក់ Seconde, Première, Terminale)

ទៅសិក្សានៅសាលាហាំងដៅស្រះចក (មានទីតាំងនៅជាប់ LFRD)

ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាកកស្ទះបន្ទប់រៀននៅសាលាដេកាត។

ដោយយល់ដឹងពីសារៈសំខាន់នៃការប្តេជ្ញាក្នុងរយៈពេលយូរ

ខ្ញុំមានបំណងចូលរួមវិនិយោគការងារឱ្យបានកាន់តែច្រើននៅក្នុងគម្រោងនាពេលអនាគត។

ប្រសិនបើខ្ញុំជាប់ឆ្នោត អាទិភាពដ៏សំខាន់បំផុតរបស់ខ្ញុំគឺការពង្រីកបរិវេណសាលា។

ជាការពិតណាស់គម្រោងនេះចាំបាច់ណាស់ក្នុងការអនុញ្ញាតឱ្យវិទ្យាល័យ LFRD

អាចទទួលស្វាគមន៍សិស្សានុសិស្សក្នុងលក្ខខណ្ឌល្អ

ប៉ុន្តែក៏អាចបើកទទួលការចុះឈ្មោះចូលរៀនសម្រាប់សិស្សថ្មីផងដែរ។  
ចាប់ពីពេលនេះទៅការបង្កើតសាលាបារាំងនៅក្នុងក្រុងគឺតម្រូវឱ្យពួកយើងត្រូវគិតពិចារណាឱ្យបាន  
ល្អិតល្អន់។ ជាមួយនឹងការជឿជាក់ដូចគ្នានេះដែរ ខ្ញុំនឹងដឹកនាំគម្រោង  
និងការដ្ឋានផ្សេងៗទៀតរបស់សាលា។ ដោយការចាប់ផ្តើម ចុះឈ្មោះសាលា  
ជាមួយនឹងអាជ្ញាធរកម្ពុជា ឬធ្វើឱ្យប្រសើរឡើងនូវគោលនយោបាយធនធានមនុស្សរបស់យើង។

ក្នុងនាមជាមាតាសិស្សមួយរូប  
ការយកចិត្តទុកដាក់របស់ខ្ញុំគឺស្ថិតនៅលើការស្តាប់មតិយោបល់មាតាបិតាសិស្ស និងបុគ្គលិក  
គ្រូបង្រៀនទាំងអស់របស់សាលាដេកាត  
ដើម្បីឱ្យវិទ្យាល័យនេះអាចឈានទៅរកឧត្តមភាពនៃភាសាបារាំង នៅក្នុងបរិបទមួយគួរជាទីពេញចិត្ត  
និងពហុវប្បធម៌។

Carole MATHIS